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Sa er vi igen samlet, denne gang ud fra beslutningen der blev taget pa den ordinrere generalforsam-
ling. 0nsket var at bestyrelsen skulle arbejde videre med udbygningen af anlregget med et sakaldt
digitalt spejl. Det var et 0nske fra medlemmer, der har indk0bt det seneste nye udstyr og mulighe-
den for at fa programmer, der ikke er i mellem- og fuid pakke, men ogsa specielle udbudte eks.
boksekampe.

Bestyrelsen har udarbejdet materialet, der er udsendt med dagsordenen, saledes har I taet et f0rste
indtryk af, hvad der kan tilbydes, men det hele viI blive forelagt saledes, at ingen gar herfra uden at
vrere bekendt med det.

Indledere viI fra foreningen vrere Claus Wiegaard og Jan J0rgensen
Fra Yousee kommer Per Lars Eksten. De viI gennemga materialet, efter fremlreggelseme holdes der
en pause, hvor foreningen er vrert ved en 01eller vand, derefter tager vi debatten og afstemningen.
Jeg ser hen til, og at vi tar en god debat og for taget en beslutning, som alle er tilfredse med.

Men tilbage til dagsordenen, hvor punkt 1 er valg af dirigent. Bestyreisen viI foresla advokat Mads
Ulrikkeholm som dirigent

1. Valg af dirigent og stemmetrellere
Advokat Mads Uirikkeholm blev valgt uden modkandidat. Dirigenten konstaterede herefter, at
den ekstraordinrere generalforsamling var lovlig indkaldt og varslet i henhoid til vedtregtens
bestemmelser og beslutningsdygtig for sa vidt angar punkteme pa dagsordenen.
Der var 161 stemmeberettigede deltagere i den ekstraordinrere generalforsamling.
Ove Hansen, Tom Nielsen, Hans Chirstian Kjrergaard, Povi T. Petersen Hansen og Keid Riis
Petersen blev valgt til stemmetrellere.

2. Orientering om "Digitalt tv" ved Per Eksten - Yousee
Claus Wiegaard startede med at give en orientering, og han tog udgangspunkt i f0lgende 2
sp0rgsmaI som foreningen har st0dt pa:

- Hvorfor vil I nedlregge antenneforeningen?
- Hvis jeg ikke onsker en boks, kan jeg sa stadig vrere medlem og se tv?

Jeg har m0dt medlemmer som tror, at vi viI overdrage hele foreningen til YouSee, og derfor
viI m0de op og stemme for en bevareise. leg viI derfor tage udgangspunkt i vores styrker og
svagheder som selvstrendig forening:
- Styrker: Vores forening er billig i drift fordi vi ikke skal generere et overskud til "ejeme".
Vi har et Iokalt kendskab, og udbedre hurtigt fejl.

- Svagheder: Programleverance. Vores anlreg er ikke gearet til den digitale udfordring (RD,
TV on demand, individuelle valg).

Vi 0nsker at tage det bedste fra Jregerspris Antenneforening, samt det bedste fra den f0rende
programleverand0r, saledes at vi har en god lokal forening med det bedste fremtidssikret pro-
gramudbud pa markedet...

Jeg viI ogsa nrevne, at vi i dag allerede k0ber 19 af vores 25 betalingskanaler fra YouSee, sa
det er ikke en ukendt samarbejdspartner.



Ja::gerspris Antenneforening bliver ikke nedlagt, det er kun kanaleme vi viI k0be hos YouSee,
hvis forslag I bliver vedtaget, det er stadig Dansk Kabel TV der servicerer os og det er stadig
os der star for det 0konomiske, som vi hele tiden har gjort.
Lige meget hvad der besluttes i dag forbliver det Ja::gerspris Antenneforening.

Ang. sporgsmal 2, sa viI jeg blot sla fast at vores prima::re produkt i dag, og i fremtiden er de
analoge programpakker. Digitalt tv er et tilvalgsprodukt til de som 0nsker deL ..

Efter Claus Wiegaards indla::g orienterede Per Eksten om programpakkeme fra YouSee.
Udover de kanaler, der er i YouSee' s kanalprogram, viI I stadig kunne se de lokalstationer,
som I hele tiden har kunnet se bl.a. egen Infokanal og Fjord TV.
Per Eksten informerede om de forskellige muligheder, der er for at tilk0be ekstra kanaler.

3. Fremlreggelse af vedlagte forslag samt afstemning
Jan J0rgensen fremlagde de vedlagte forslag. Hvordan viI vi sa indf0re det.
Forslag 1. Vi kan slukke for hovedstationen og fa fiber fra YouSee. Vi er bundet til YouSees
made at g0re det pa og dermed alle de muligheder for tilk0b, som Per har omtalt. Medlem-
meme har ikke mulighed for selv at va::lge. Denne 10sning koster ikke noget. Hvis forslag 1
bliver stemt ind, har bestyrelsen besluttet, at de 500.000,- kr. der er afsat til digitalisering, og
som jo er medlemmemes penge, skal gives som tilskud til medlemsbidraget. Det viI betyde, at
der gives 80.000,- kr. eks moms om aret. Der viI va::re tilskud til alle pakkeme.
Der tegnes en to-arig kontrakt med YouSee.

Forslag 2. Vi beholder det vi har i dag, men sa skal der k0bes rigtig meget udstyr for at digita-
lisere. Det er muligt at tilk0be enkelte ekstra kanaler. Vi kan alle va::remed til at bestemme
kanalm0nstret, el-forbruget viI va::redet dobbelte og der skal afsa::ttes ekstra penge til nyt ud-
styr, sa vi kan udsende alle programmer digitalt. Der skal minimum afsa::ttes 200.000,- kr. pro
ar.

Der var sp0rgsmaI og bema::rkninger fra salen fra disse medlemmer: B0rge Rasmussen, Jens
B0dker, Tina Ljungman, Claus Hammer, Jens Christiansen, Tina Johansen, Morten Rasmus
sen, Hue Jensen, Berit Skytte Hansen, Per Holte, Erik Kloster, Kim Andersen, Jesper Frank og
Per Gottlieb

Derefter foregik afstemningen.
Forslag 3: 2 stemmer for
Forslag 2: 0 stemmer for
Forslag 1: 157 stemmer for
2 undlader at stemme
Dirigenten konstaterede herefter, at der var flertal for forslag 1: Overgang til YouSee's regi-
onspakker, hvorfor forslag 1 blev vedtaget.

Claus Wiegaard fremlagde det reviderede budget for 2008 efter forslag 1 var vedtaget og
kontingentet bliver pro 1.10.2008: Lille pakke 89,- kr., mellempakke 180,- kr. og stor pakke
289,- kr.
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